
Referat bestyrelsesmøde 
24-01-2024 

• Deltagere: Mille, Nadia, Anne-Louise, Mette, Christina, Inger 

Punkt 1 : Elevheste 
Kaská – har været trænet jævnligt af personalet og parter, men der opleves fortsat udfordringer med hende 

i elevskolen. Det aftales, at den nuværende part må fortsætte, dog kun ridning med købt undervisning, og at 

Kaska derefter må gå som ridefysioterapi pony og sin part uden ekstra elevhold, hvis det ikke kommer til at 

påvirke hendes gang i ridefysioterapien. 

Puljepony – Vi har fået godkendt sponsorpenge til køb af elevpony, der primært skal anvendes som 

springpony. Vi har fortsat udfordringer med at få fast springundervisning, men der arbejdes på at få stablet 

et springhold på benene (i stedet for enetimer som tidligere).  

Punkt 2: Elevskole-CUP 
Der afholdes samlet eneundervisning for deltagerne til elevskolecuppen i denne weekend. Der er uddelt 

heste til eleverne og der er en plan for det videre forløb.  

Punkt 2: Økonomi 
Vi er godt med økonomisk, men vi afventer et par større regninger, som vi endnu ikke har modtaget fra 

leverandøren. Vi har fået udbetalt en fond fra Syddjurs Kommune, så det ser positivt ud. Dog har vi fået 

opkrævninger på fjernvarme fra huset, som kommunen overtog sidste sommer. Dette er naturligvis en fejl 

og skal udbedres. 

Punkt 3: El-situationen 
Vi har haft en professionel elinstallatør til at gennemgå alt el på RORK. Han har fundet fejlene og løst det 

der kunne løses. En større udfordring er elinstallationen på den lille udendørs bane. Her er der flere ting, 

som skal laves om, som vi er nødt til at vente med at udbedre, indtil mere presserende økonomiske ting er 

afviklet. 

Punkt 4: Forberedelse til generalforsamlingen 
Der er styr på lokalet og tidspunktet, hvor der udsendes en officiel indkaldelse til generalforsamlingen 

snarest. Vi mangler fortsat bestyrelsesmedlemmer. Derudover opfordrer vi alle medlemmer at overveje om 

nogen kunne have interesse i at indgå i et af udvalgene: stævneudvalg, aktivitetsudvalg, juniorudvalg, 

sponsorudvalg. Husk at det også er til generalforsamlingen at årets championats pokaler uddeles.  
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